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Από το υπ’ αριθ. 24/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 604/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διορισμός των Χρυσούλας Κουτσογιάννη και 
Βασιλικής Τζημηροπούλου σε κενές θέσεις 
του Ο.Ε.Υ. του Δήμου, κλάδων ΠΕ1 
Διοικητικού &  ΠΕ3 Πολιτικών Μηχανικών 
αντίστοιχα. 

 
       Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Σ. Γεωργιάδης ------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
3) Κατά τη   συζήτηση   της υπ’   αριθ.  605/2000 απόφασης 
αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ν.  Χαμαλής,  Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
4) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  607/2000  απόφασης 

14. Ν. Χαμαλής 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. 

Ουρσουζίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2000 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. Ουρσουζίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 646/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 

 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-12-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Δημητρίου Ταχματζίδη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι   το άρθρο 30 του Ν.2738/1999 (ΦΕΚ 180/1999 τευχ. Α΄) 
ορίζει: 
1.-Όσοι  ολοκληρώσουν  το πρόγραμμα  κατάρτισης και απόκτησης επαγγελματικής  
εμπειρίας ανέργων επιστημόνων  αποφοίτων ΑΕΙ και ΤΕΙ σε θέματα Τοπικής 
Αυτ/σης και Τοπικής Ανάπτυξης, που υλοποιήθηκε από τα Υπουργεία Εσωτερικών, 
Δ.Δ & Αποκέντρωσης  και Έργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων των ΚΕΔΚΕ , του 
ΟΑΕΔ και των ΕΕΤΑΑ  σε εκτέλεση της από 27-4-1998, μεταξύ τους 
προγραμματικής σύμβασης, καταλαμβάνουν με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
και χωρίς ουδεμία επιβάρυνση του Κρατικού προϋπολογισμού, κενές θέσεις μόνιμου 
προσωπικού του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου στον οποίο 
πραγματοποίησαν την κατάρτιση, του κλάδου ή της ειδικότητας στην οποία 
καταρτίστηκαν εφόσον: 
 α)Κατέχουν τα προβλεπόμενα από την κείμενη νομοθεσία γενικά προσόντα 
διορισμού. 
 β)Υποβάλλουν αίτηση στον οικείο Δήμο μέχρι 30-11-1999. 
2.-Αν δεν υπάρχουν κενές θέσεις του κλάδου ή της ειδικότητας στην οποία 
καταρτίστηκαν, καταλαμβάνουν κενές θέσεις κλάδου ή ειδικότητας συναφούς με τα 
τυπικά τους προσόντα. 
 Επίσης η παρ. 15 του άρθρου 11 του Ν.2839/2000 ορίζει ότι: 
 "Όσοι ολοκλήρωσαν το Πρόγραμμα κατάρτισης και  απόκτησης  
επαγγελματικής εμπειρίας  ανέργων επιστημόνων αποφοίτων  ΑΕΙ και  ΤΕΙ σε 
θέματα Τοπικής Αυτ/σης και Τοπικής Ανάπτυξης" και δεν έχουν καταλάβει κατά τη 
δημοσίευση του παρόντος θέσεις μόνιμου προσωπικού κατά τις διατάξεις του άρθρου 
30 του Ν. 2738/1999 (ΦΕΚ 180 Α΄), μπορούν να καταλάβουν θέσεις μόνιμου 
προσωπικού, σε άλλους Δήμου της ίδιας Νομαρχιακής Αυτ/σης ή στην αντίστοιχη 
Νομαρχιακή Αυτ/ση, του κλάδου ή της ειδικότητας στην οποία καταρτίστηκαν 
εφαρμοζομένων αναλόγως κατά τα λοιπά των διατάξεων του άρθρου 30 του 
Ν.2738/1999. 
 Με τις από 7-11-2000 και 21-11-2000 αιτήσεις των : 
 Α)Χρυσούλας Κουτσογιάννη του Δημητρίου και 2)Βασιλικής  
Τζημηροπούλου του Δημοσθένη ζητούν να προσληφθούν σε κενές οργανικές θέσεις 
του Δήμου μας ή σε ειδικότητες συναφείς με τα τυπικά  προσόντα. 
 Συγκεκριμένα η πρώτη ζητά να  προσληφθεί  ως Οικονομολόγος ΠΕ1 (με 
εξειδίκευση στην Λογιστική) κλάδου ΠΕ1 και η δεύτερη ζητά να προσληφθεί στον 
κλάδο ΠΕ της ειδικότητας Μηχανικών Παραγωγής και Διοίκησης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Σκουμπόπουλος :Σε ποιο Δήμο έκαναν την πρακτική εξάσκηση; Υπάρχουν 
θέσεις στον ΟΕΥ; 
 Πρόεδρος :Η Τζιμηροπούλου έκανε πρακτική εξάσκηση στο Δήμο Πλατέως 
και είναι ειδικότητας παραγωγής και διοίκησης έργων. 
 Η Κουτσογιάννη είναι ειδικότητας Οικονομολόγου και έκανε πρακτική 
εξάσκηση στο Δήμο Ειρηνούπολης. 



 Σε ότι αφορά τον οργανισμό υπάρχουν στον οργανισμό θέσεις ΠΕ και νομίζω 
ότι καις τις 2 περιπτώσεις, καλύπτονται με τις θέσεις ΠΕ, που υπάρχουν στον 
οργανισμό. 
 Δαούλας Π. Δ/ντής Δήμου:Για τη θέση της ΠΕ1 υπάρχουν κενές οργανικές 
θέσεις. Για τη θέση της ΠΕ των μηχανικών δεν υπάρχουν. Σύμφωνα με το Νόμο, 
μπορεί να διοριστεί σε παρεμφερή κλάδο. 
 Σκουμπόπουλος :Με το έτσι θέλω, η Υπουργός ΕΣ.Δ.Δ.&Α. ανάγκασε 
Δήμους να προσλάβουν αυτούς τους υπαλλήλους, που είχαν επιλεγεί  για πρακτική 
εξάσκηση και στη συνέχεια για συμμετοχή τους σε ενδεχόμενους διαγωνισμούς, για 
να στελεχώσουν Καποδιστριακούς Δήμους. Κάποιοι Δήμοι αντέδρασαν και δεν τους 
πήραν. Ο φετινός νόμος, δίνει το δικαίωμα σ' αυτούς τους υπαλλήλους να 
απευθυνθούν και σε άλλους Δήμους, κάνοντας χρήση αυτού του νόμου, έρχονται 
σήμερα στο Δήμο μας. Για την οικονομολόγο υπάρχει θέση και επειδή χρειάζεται 
επιστημονικό προσωπικό στο Δήμο, συμφωνώ να την απορροφήσουμε στο Δήμο της 
πόλης μας. Για την άλλη, ούτε την ειδικότητα γνωρίζουμε, ούτε  τη χρησιμότητα και 
την αναγκαιότητά της στο Δήμο. Εάν όμως είναι χρήσιμη στο Δήμο, να 
υπαναχωρήσω από την πρώτη μου τοποθέτηση, αν και νομίζω ότι δεν χρειάζεται στο 
Δήμο μας τέτοια ειδικότητα. Πολύ περισσότερο όταν δεν έχουμε θέση στον ΟΕΥ. 
Εάν την προσλάβουμε, θα κάνουμε τροποποίηση του ΟΕΥ, για αύξηση των θέσεων. 
 Γκαβαϊσές: Είναι ευκαιρία να στελεχωθεί  ο Δήμος σε τομείς που πάσχει. 
Είναι γνωστό, ότι είναι αδύνατον  να δημιουργήσουμε θέσεις από τον ΑΣΕΠ. 
Υπάρχουν πολλές κενές οργανικές θέσεις. Πρέπει ο Δήμος να αξιοποιήσει αυτήν την 
ευκαιρία. Όσον αφορά την β΄ειδικότητα, είναι καινούργια και είναι χρήσιμη για την 
τεχνική υπηρεσία του Δήμου, σε δημοπρασίες έργων, όπου είναι διοικητική στο 
τεχνικό κομμάτι των έργων. Η συγκεκριμένη κυρία είναι ωφέλιμη για το Δήμο. 
Προτείνω την πρόσληψή της. 
 Ουρσουζίδης :Εάν έδωσαν εξετάσεις συμφωνώ, αλλιώς θεωρώ ότι είναι 
παράθυρο και δεν συμφωνώ. 
 Πουλασουχίδης :Δεν με ενδιαφέρει πως επιλέχθηκαν. Σημασία έχει ότι ο όρος 
της μονιμοποίησης, δεν υπήρχε στην προκήρυξη. Ουσιαστικά αποκλείστηκαν κάποιοι 
που ενδεχομένως θα ήθελαν να συμμετάσχουν, αν ήξεραν ότι θα καταλάβουν μία 
νόμιμη θέση. 
 Ο Νόμος λεει ότι αυτοί που επιμορφώθηκαν, δικαιούνται να διοριστούν , 
ανεξαρτήτως ύπαρξης κενών  οργανικών θέσεων, στους Δήμους που επιμορφώθηκαν. 
Υπήρξε εύλογη αντίρρηση των Δήμων για την απορρόφησή τους, διότι υπήρχαν 
ειδικότητας που δεν προβλέπονταν ή δεν χρειάζονταν στο Δήμο. Είναι και ευθύνες 
της ΤΑ, που κάποιοι Δήμοι ζήτησαν να επιμορφωθούν σ' αυτούς οι υπάλληλοι σε 
ειδικότητες που δεν προβλέπονταν ή δεν χρειαζόταν στο Δήμο. Είναι και ευθύνες της 
Τ.Α., που κάποιοι Δήμοι ζήτησαν να επιμορφωθούν σ΄αυτούς οι υπάλληλοι σε 
ειδικότητες που δεν χρειάζονταν στο Δήμο και όταν εκ των υστέρων κλήθηκαν να 
τους απορροφήσουν, είπαν ότι δεν έχουν αντικείμενο για την απορρόφησή τους, αν 
και είχαν αντικείμενο να τους επιμορφώσουν. 
 Φτάσαμε  λοιπόν σε αδιέξοδο. Πολλές υποθέσεις οδηγήθηκαν στα 
δικαστήρια. Έρχεται η τροποποίηση του νόμου και λεει ναι, μπορούν να 
απορροφηθούν και σε άλλους Δήμους, σε κενές θέσεις ή παρεμφερείς. Αυτή όμως η 
πρόβλεψη του νόμου είναι δυνητική. Ο Δήμος της Βέροιας έχει διακριτική συνέχεια  
να απορροφήσει ή να μην απορροφήσει αυτούς τους υπαλλήλους. Χρειάζονται αυτές 
οι ειδικότητες στο Δήμο; Το προσωπικό του Δήμου είναι γηρασμένο. Χρειάζεται νέο 
αίμα. Πιστεύω ότι 2 νέα άτομα που θα ρθουν στο Δήμο, θα προσφέρουν. Υπάρχουν 



πολλά κενά στον οργανισμό του Δήμου από προσωπικό, που μπορούν να καλύψουν. 
Το ΔΣ να πει ναι στην απορρόφηση αυτών των υπαλλήλων. 
 Σκουμπόπουλος :Επιλογή ήταν και όχι διαγωνισμός, χωρίς να γνωρίζουμε με 
ποια κριτήρια και από ποιο όργανο. Εξαναγκάστηκαν, από την Υπουργό εσωτερικών, 
οι Δήμοι που έκαναν την πρακτική εξάσκηση οι υπάλληλοι αυτοί, να τους 
μονιμοποιήσουν. Οι γυναίκες έχουν τα υπέρ και τα κατά. Πείστηκα από την 
επιχειρηματολογία του κ. Γκαβαϊσέ ότι χρειάζεται αυτή η ειδικότητα. Συμφωνώ για 
την πρόσληψή τους. 
 Δήμαρχος :Υπάρχει ένα έλλειμμα πληροφόρησης. Όταν ψηφίστηκε ο νόμος 
για τη συνένωση των Δήμων, οι μικροί και κυρίως οι Καποδιστριακοί Δήμοι, έβαζαν 
με  επί τάσεως τότε το ζήτημα προς την ΤΕΔΚ και προς την Κυβέρνηση, για τη 
στελέχωση αυτών των Δήμων, δεδομένου ότι αυτοί που δημιουργήθηκαν σαν 
κατ΄εξοχήν Καποδιστριακοί Δήμοι από τη συνένωση Κοινοτήτων, το μόνο 
προσωπικό που είχαν, ήταν οι γραμματείς. Με το νόμο, έγινε μία διαδικασία, για την 
οποία είχε συσταθεί μία επιτροπή, στην οποία συμμετείχαν υπηρεσιακοί παράγοντες 
από την Περιφέρεια. Δεν συμμετείχαν αιρετοί εκπρόσωποι της ΤΑ. Καλέσανε όλους 
τους υπό διαμόρφωση, τότε, Καποδιστριακούς Δήμους, να δηλώσουν τι ανάγκες 
είχαν σε επιστημονικό προσωπικό. Στη συνέχεια με τα κριτήρια τα οποία 
προβλέπονταν, έγινε προκήρυξη στις εφημερίδες, υπεβλήθησαν χαρτιά και έγινε με 
βάση τα κριτήρια της προκήρυξης, η επιλογή αυτών οι οποίο θα εκπαιδεύονταν. 
Τοποθετήθηκαν στους Δήμους που τους είχαν ζητηθεί. Στη  συνέχεια, κάποιοι 
συνάδελφοι, όταν περατώθηκε το διάστημα της εκπαίδευσης, και θα έπρεπε πλέον να 
επωμισθούν στον προϋπολογισμό τους για να δουλέψουν, αρνήθηκαν για εκείνους οι 
οποίο δεν προέρχονταν από τα διοικητικά όρια του Δήμου τους. Ήταν γνωστό από 
την αρχή, αυτοί που θα εκπαιδευτούν, να ενσωματωθούν στον ΟΤΑ, όπου 
εκπαιδεύονται, γιατί αυτοί τους είχαν ζητήσει. Δημιουργήθηκε το ζήτημα και βγήκε ο 
καινούργιος νόμος, που δίνει τη δυνατότητα να απορροφηθούν, εφόσον πληρούν 
ανάγκες, είτε στη δημοτική είτε στην ΝΑ. Κάποιοι από τους μη επιλεγέντες, από 
πλευράς Δημάρχων ή  Δημοτικών Συμβουλίων, έχουν απευθυνθεί στην ΝΑ. 
 Η ουσία είναι ότι τις χρειαζόμαστε. 1)Σας υπενθυμίζω για την οικονομολόγο, 
ότι αρχίζουμε από 1-1-2001,την εφαρμογή του διπλογραφικού συστήματος και  
χρειαζόμαστε εξειδικευμένο, επιστημονικού επιπέδου προσωπικό, με εμπειρία. 
2)Έχουμε ένα τεράστιο ζήτημα στη διαχείριση και τη διοίκηση των έργων, ως τεχνική 
υπηρεσία. Συνεπώς, μία ειδικότητα, που μπορεί να μην περιλαμβάνεται αυτούσια, 
αλλά μας δίνετε από το νόμο η δυνατότητα σε παρεμφερή, θα είναι χρήσιμη. 
 Τις είδε ο διευθυντής των διοικητικών υπηρεσιών, για να έχει άποψη, αν 
μπορούν να προσφέρουν στο Δήμο ή όχι. Από τη στιγμή που υπήρξε και αυτή η 
διαβεβαίωση, εισηγούμαι στο Σώμα και οι 2 αιτήσεις να γίνουν αποδεκτές. Η 
πρόσληψή τους θα είναι χρήσιμη   για το Δήμο και για την υπηρεσία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-12-00 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Δ. Ταχματζίδη. 
2.- Τις από 7/11/2000 και 21-11-2000 αιτήσεις των Χρυσούλας Κουτσογιάννη και 
Βασιλικής Τζημηροπούλου με τις οποίες ζητούν να προσληφθούν σε κενές οργανικές 
θέσεις του Δήμου μας ή σε ειδικότητες συναφείς με τα τυπικά τους προσόντα. 
3.- Τις συνημμένες βεβαιώσεις της Ε.Ε.Τ.Α.Α. Α.Ε. από τις οποίες προκύπτει ότι οι 
παραπάνω αιτούσες παρακολούθησαν και ολοκλήρωσαν το «Πρόγραμμα κατάρτισης 
και απόκτησης επαγγελματικής εμπειρίας ανέργων επιστημόνων, αποφοίτων ΑΕΙ και 
ΤΕΙ σε θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης και Τοπικής Ανάπτυξης», που υλοποίησε η 
Ε.Ε.Τ.Α.Α. στα πλαίσια της Προγραμματικής Σύμβασης της 27ης Απριλίου 1998 



μεταξύ του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α, του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων, 
της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε., του Ο.Α.Ε.Δ. και της Ε.Ε.Τ.Α.Α. 
5.- Τον Ο.Ε.Υ. του Δήμου Βέροιας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), καθώς 
και τις διατάξεις του άρθρου 30 του Ν. 2738/99 (Φ.Ε.Κ. 180Α΄/9-9-99), καθώς και της 
παρ. 15, του άρθρου 11 του Ν. 2839/00 (Φ.Ε.Κ. 196Α΄/12-9-00). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
  

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τον διορισμό: 
1. Της Χρυσούλας Κουτσογιάννη, κλάδου ΠΕ1 Διοικητικού 
2. Της Βασιλικής Τζημηροπούλου κλάδου ΠΕ3 Πολιτικών Μηχανικών 

σε κενές θέσεις του Ο.Ε.Υ. του Δήμου Βέροιας. 
Από την απόφαση αυτή δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του Κρατικού 

Προϋπολογισμού. 
 Η απόφαση αυτή να δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβέρνησης . 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    604/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-12-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


